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Стоимость строительства висагинского автовокзала увеличилась еще на 234 тысячи 

евро / news.tts.lt. – Iliustr. // www.delfi.lt . – 2024, geg. 12. 
Apie tai, kad Visagino autobusų stoties statybos pabrango. Autobusų stoties statybas vykdo UAB 
„Langasta“, statybos turėjo baigtis 2022 metų pabaigoje.    

 
Po rinkimų rezultatų garsenybės žodžių į vatą nevyniojo: Šalčininkuose ir Visagine 

koncertuojam su nuolaida . – Illiustr. // www.delfi.lt . – 2024, geg. 13. 
Apie pirmąjį Lietuvos Prezidento rinkimo turą: Visagine ir Šalčininkuose už prorusiškų vadinama 
kandidatą į prezidentus Eduardą Vaitkų balsavo dauguma rinkėjų.  

 
Мэр Висагинаса о выборе горожан на президентских выборах: я немного разочарован 

итогами голосования/ ELTA . – Iliustr. // www.delfi.lt . – 2024, geg. 13. 
Apie pirmąjį Lietuvos Prezidento rinkimo turą Visagine: už prorusiškų vadinama kandidatą į prezidentus 
Eduardą Vaitkų balsavo dauguma rinkėjų. Visagino savivaldybės meras Erlandas Galaguz neslėpė savo 
nusivylimo.  

 
E. Vaitkus gąsdina saugumo sargus  / Olava Strikulienė. – Portr. // Vakaro žinios. – ISSN 1648-
7435. – 2024, geg. 16, p. 3. 

Apie tai, kad kandidato rinkimuose į prezidentus E. Vaitkaus pasisakymai kampanijos metu apie tai, 
kad Lietuva įstojo į Europos Sąjungą „vietinių išdavikų sprendimu“, kad nereikėjo stoti į NATO, 
kad Ukrainai nėra šansų susigrąžinti Krymą ir kad nereikia erzinti rusų, sudomino Seimo 

Nacionalinio saugumo ir gynybos komitetą, kuris surengė uždarą posėdį, kuriame, pasak jo 
pirmininko A. Pociaus, tik pasikalbėta ir nuspręsta laukti VSD įvertinimo. Seimo pirmininkė V. 

Čmilytė-Nielsen viešai komentuodama faktą, kad E. Vaiktus rinkimuose Šalčininkų ir Visagino 
rinkimų apygardose nugalėjo net dabartinį prezidentą G. Nausėdą sakė, jog šiems regionams reikia 
skirti daugiau dėmesio. Tuo tarpu premjerė I. Šimonytė mano, jog E. Vaitkaus pasiekimus nereikėtų 

susieti su tautinėmis mažumomis, nes prorusiškoms pažiūroms pritaria ne tik dalis tautinių mažumų 
atstovų, bet ir kitų regionų gyventojai. Pateikiami olimpiečio, Visagino savivaldybės tarybos nario 

J. Šuklino ir Šalčininkų r. savivaldybės tarybos narės A. Ščerbaitės komentarai, kad rinkiminė 
kampanija šiuose regionuose buvo vangi, kandidatai, išskyrus E. Vaitkų, beveik visiškai neskyrė 
jiems dėmesio. Publikuojama V. Tomkaus žinutė „Vėl laukia rinkimai be pasirinkimo“.  

 

 

Po teismo sprendimo neliko kliūčių Vilniaus senojo teatro vadovu paskirti Audronį Imbrasą / 
lrt.lt . – Iliustr. // www.lrt.lt – 2024, geg. 21. 
Apie tai, kad Vilniaus apygardos teismas neskundžiama nutartimi atmetė buvusios Vilniaus senojo 

teatro direktorės Olgos Polevikovos skundą dėl Kultūros ministerijos surengto naujo vadovo 

konkurso. Šis teismas paliko nepakeistą Vilniaus apylinkės teismo sprendimą, kuriuo skundas taip 

pat atmestas. Audronius Imbrasas vadovauja Visagino kultūros centru. 

Dešimtmetį Visagine gyvenantis Dmitrijus: nei čia „vatnikų“ sostinė, nei kas lietuvius į getą 

uždarė: [pokalbis su Dmitrijumi Ikonikovu] / [kalbėjosi Violeta Grigaliūnaitė] . – Iliustr. // 
www.15min.lt – 2024, geg. 22. 

Apie Visaginą, miesto ypatumus, gyventojus kalbėjo Dmitrijus Ikonikovas. 
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Visagine vėl pradeda veikti dėl gedimų laikinai išjungtas fontanas / Visagino savivaldybė . – 

Iliustr. // www.delfi.lt – 2024, geg. 22. 
Visagino savivaldybė informuoja, kad nuo gegužės 22 d. gyventojus vėl džiugins fontanas „Saulutė“. 

Dėl įrenginio gedimo gegužes 10 d. fontanas buvo išjungtas.  
 
„Мы не ожидали такого успеха“: [pokalbis su I.Vegelė, R.Žemaitaičiu, E.Vaitkumi] / [kalbėjosi] 

Elena Jurkevičienė .- Iliustr. // Экспресс-неделя: ISSN 2029-1523. – 2024, geg. 21, p. 12-13. 
Apie tai, kaip vertina pirmojo Lietuvos Prezidento rinkimo turo rezultatus kandidatai į prezidento postą 
I.Vegele, R.Žemaitaitis ir E.Vaitkus. Straipsnyje minimas Visaginas. Visagine dauguma rinkėjų balsavo už 
E.Vaitkų. 

 

Суд оставил в силе решение ГИК не регистрировать Штраупайте кандидатом в 

Европарламент / Elta . – Iliustr. // www.delfi.lt – 2024, geg. 31. 

Apie tai, kad Lietuvos vyriausiasis administracinis teismas atmetė buvusios Visagino savivaldybės 
merės Dalios Štraupaitės skundą, kuriame ji prašė panaikinti Vyriausiosios rinkimų komisijos 

sprendimą neregistruoti Dalios Štraupaitės kaip kandidatės į Europos Parlamento rinkimus.  

 
 

 

 

Ignalinos atominė elektrinė (IAE), Visagino atominė elektrinė (VAE)  
respublikinėje spaudoje bei internete 2024. 05 

 
Dėl atominės skauda galvą tik darbuotojams / Vidmantas Misevičius. – Iliustr., portr. // Vakaro 
žinios. – ISSN 1648-7435. – 2024, geg. 7, p. 8. 

Apie tai, kad Ignalinos atominės elektrinės (IAE) profesinės sąjungos abejoja valdžios planais 
uždaromą IAE paversti uždarąja akcine bendrove (UAB). Pateiktos IAE Nepriklausomos 

profsąjungos pirmininkės I. Nekrošienės ir IAE atstovės J. Norvaišienės nuomonės. Pasak I. 
Nekrošienės, nerimą kelia tai, kad atsiranda rizikų, galinčių dar iki finansinės perspektyvos 
patvirtinimo (nuo 2028 m.) tapti grėsmėmis. Į IAE profsąjungas kreipiasi daug darbuotojų, kurie 

nenori dirbti UAB ir planuoja išeiti iš darbo. Nes UAB statusas numato didesnius valdybos 
įgaliojimus disponuojant turtu, finansais, priimant administracinius sprendimus. UAB valdyba 

sumažino darbo užmokesčio peržiūrėjimo fondą. Utenos regione, Visagine yra aukščiausias nedarbo 
lygis. J. Norvaišienės teigimu, IAE profesinių sąjungų priekaištai nėra pagrįsti. Darbuotojų kaita 
organizacijose yra natūralus procesas. Įmonės veikla vykdoma sąnaudų kompensavimo principu, t. 

y. dotuojama ES ir Lietuvos biudžeto lėšomis. Str. minimas energetikos ministras D. Kreivys.  

 

Išmontuota 40 proc. Ignalinos AE įrangos  / Saulius Jansonas. – Iliustr. // Mūsų Ignalina. – ISSN 
1822-1033. – 2024, geg. 21, p. 9. 
Vykdant VĮ Ignalinos atominės elektrinės (IAE) eksploatavimo nutraukimą, nuo 2010-ųjų iki šių 

metų gegužės jau išmontuota apie 40 proc., arba daugiau kaip 72 tūkst. tonų jėgainės įrangos. Iki 
jėgainės eksploatavimo nutraukimo pabaigos liko išmontuoti apie 107 tūkst. tonų įrangos. Pasak 

IAE veiklos planavimo skyriaus vadovo Valdo Ledzinsko, planuodama taikyti pažangias atliekų 
tvarkymo technologijas, įmonė sieks maksimaliai sumažinti radioaktyviųjų atliekų kiekį.  
 

Vyriausybė nusprendė Ignalinos atominę elektrinę pertvarkyti į UAB / Ūla Klimaševska . – Iliustr. 
// www.delfi.lt . – 2024, geg. 30. 

Apie tai, kad Vyriausybė patvirtino šiuo metu įmonės teisinį statusą turinčios Ignalinos atominės 

elektrinės pertvarką į uždarąją akcinę bendrovę. Kaip teigiama, pakeitus statusą valstybė išliks 
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vienintele atominės elektrinės akcininkė. Todėl, pasak keitimus rengusios Energetikos ministerijos, 

pertvarkyta į nacionaliniam saugumui užtikrinti svarbių įmonių sąrašą įtraukta bendrovė į privačias 
rankas pereiti negalėtų.  

 

В рамках снятия с эксплуатации… - Rubrika: Так и живем // Пенсионер: ISSN 1822-9824 . – 

2024, geg. 30 – birž. 5, p. 3. 

Vykdant VĮ Ignalinos atominės elektrinės (IAE) eksploatavimo nutraukimą, nuo 2010-ųjų iki šių 

metų gegužės jau išmontuota apie 40 proc., arba daugiau kaip 72 tūkst. tonų jėgainės įrangos. Iki 
jėgainės eksploatavimo nutraukimo pabaigos liko išmontuoti apie 107 tūkst. tonų įrangos. Pasak 

IAE veiklos planavimo skyriaus vadovo Valdo Ledzinsko, planuodama taikyti pažangias atliekų 
tvarkymo technologijas, įmonė sieks maksimaliai sumažinti radioaktyviųjų atliekų kiekį.  
 

 
 

 


